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ID Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Portefeuille-
houder 

Einddatum 

3 Publicaties 
Omgevings-
vergunning 

Commissie-
vergadering 
Ruimte, Economie 
en Financiën 17-02-
2022 4. Rondvraag 

De heer Van Tiel (UdenplusLanderd) 
heeft vragen gesteld betreffende 
publicaties inzake de 
Omgevingsvergunningen. Burgemeester 
Rüpp beantwoordt de vragen en zegt 
toe dat door het college is besloten om 
het model Land van Cuijk te volgen voor 
wat betreft de publicaties. Dit wil zeggen 
dat het onderwerp waarop bezwaar of 
een zienswijze openstaat wordt 
gepubliceerd in de lokale weekbladen 
Arena en Udens Weekblad en dat voor 
meer informatie wordt verwezen naar 
overheid.nl. In bibliotheken, MFA’s en 
het gemeentehuis zijn computers om 
stukken in te zien beschikbaar en kan 
hulp hierbij worden verkregen. Na een 
half jaar zal de werkwijze worden 
geëvalueerd. 

We zijn conform bovenstaande toezegging 
de officiële bekendmakingen (inclusief 
verwijzing naar de e-mailservice) gaan 
publiceren in de weekbladen vanaf maart 
2022. Een evaluatie na een half jaar is niet 
doorgezet, omdat we destijds (wat betreft 
capaciteit) nog niet toe kwamen aan 
representatief onderzoek. Bovendien is 
dergelijk onderzoek kostbaar. We hebben 
daarom geoordeeld dat we de publicaties 
voorlopig beschouwen als onderdeel van 
onze dienstverlening en wachten een 
natuurlijk moment af (zoals een 
gemeentebrede enquête naar de kwaliteit 
van onze dienstverlening) om de behoefte 
aan publicatie in de weekbladen te 
evalueren.  De toezegging kan hiermee als 
afgedaan worden beschouwd (onder 
voorbehoud van besluitvorming 
commissie REF 31 oktober 2024) 

H. van der Pas 31-05-2023 

28 Beter leesbaar 
maken 
Begroting 

Commissie-
vergadering 
Ruimte, Economie 
en Financiën 17-03-
2022 8.e. 
Raadsvoorstel 
Programmabegroti
ng 2022-2025 

Naar aanleiding van opmerkingen van 
onder meer de heer Keijzer (Maashorst 
Vooruit) zegt wethouder Van Heeswijk 
toe dat er in de toekomst (mogelijk 
vanaf begroting 2024) infographics 
zullen worden toegevoegd ten einde de 
begroting ook voor inwoners beter 
leesbaar te maken. 

 G. van Heeswijk 09-11-2023 

55 2x per jaar 
update over 
wonen, 

Commissie-
vergadering 
Ruimte, Economie 

Wethouder Van Lankvelt zegt naar 
aanleiding van de vragen vanuit de 
commissie toe de raad twee keer per 

1 november 2023: Wethouder Van 
Lankvelt informeert u hierbij over de 
stand van zaken: Deze toezegging staat tot 

F. van Lankvelt 01-04-2026 
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inclusief 
tijdelijke 
woningen 

en Financiën 04-07-
2022 2. 
Oordeelsvormende 
bespreking 
Versnellings-
agenda 
woningbouw 

jaar te willen bijpraten over het 
onderwerp wonen, inclusief onderwerp 
tijdelijke woningen. 

het einde van de bestuursperiode dus die 
datum graag aanpassen naar 01/04/2026. 

59 Toegankelijk-
heid 
gemeentehuis 

Commissie-
vergadering 
Ruimte, Economie 
en Financiën 15-09-
2022 6. Rondvraag 

De heer Minten (CDA) heeft vragen over 
de toegankelijkheid van het 
gemeentehuis. Burgemeester Rüpp 
beantwoordt de vragen en zegt toe om 
zo snel mogelijk met de werkgroep 
toegankelijkheid om de tafel te gaan 
zitten om met elkaar een inventarisatie 
te maken wat is afgesproken, wat ermee 
is gedaan, kunnen we dat herstellen en 
wat kost dat.  De heer Prinssen (VVD) 
heeft een aanvullende vraag over de 
afsluitbaarheid van de raadzaal. 
Burgemeester Rüpp antwoordt dat hij 
zal nagaan gaan wat in het verleden 
over het afsluitbaar maken van de raad 
is afgesproken. Over de hoogte van de 
balie antwoordt burgemeester Rüpp dat 
dit meegenomen wordt in een 
heroverweging waarbij aspecten als 
veiligheid van de medewerkers en 
financiële middelen ook meegenomen 
worden. 

 H. van der Pas 31-12-2022 

69 Rondvraag 
wijziging 
koopavond 
Gewoon Uden 

Commissie-
vergadering 
Ruimte, Economie 

Dhr. Geerders (Gewoon Uden) vraagt 
naar aanleiding van de antwoorden van 
wethouder Van Heeswijk op de 
rondvraag van dhr. De Ridder (Gewoon 

Commissie REF 13 april 2023: Wethouder 
Van Heeswijk geef een toelichting op 
toezegging nummer 69 Rondvraag 
wijziging koopavond Uden. Er is geen 

G. van Heeswijk 30-06-2024 
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en Financiën 02-02-
2023 6. Rondvraag 

Uden) naar de stand van zaken van de 
toezegging naar het onderzoek om 
betaald parkeren uit te breiden naar 
00.00 uur 's nachts (langdurig parkeren). 
Wethouder van Heeswijk zegt toe hier 
schriftelijk op terug te komen.  

toezegging over het parkeeronderzoek 
waar dhr. Geerders (Gewoon Uden) bij de 
behandeling van de rondvraag naar heeft 
verwezen in de archieven vastgelegd. Ook 
is de toezegging niet bij wethouder Van 
Lankvelt bekend. Er is om die reden niet 
eerder een vervolg gegeven aan het 
onderzoek. Ongeveer halverwege 2024 
wordt verwacht dat het mobiliteitsplan 
Maashorst kan worden vastgesteld. 
Daaruit volgt het parkeerbeleid. Het 
parkeerbeleid is het moment dat er kan 
worden gekeken naar parkeernormen en 
hoe met het parkeren in het centrum om 
te gaan. Daarbij zou het zo kunnen zijn dat 
er wordt gekeken naar de parkeertarieven 
en de aanpassingen daarvan.  1-8-2024: 
de planning van het mobiliteitsplan 
Maashorst is vanwege het later kunnen 
vaststellen van de Omgevingsvisie naar 
achter geschoven. De vaststelling van het 
Mobiliteitsplan is in de LTA opgenomen 
voor het eerste kwartaal van 2025. Het 
parkeerbeleid is opvolgend op het 
Mobiliteitsplan. Daarin zal langdurig 
parkeren ook onderzocht worden. 

79 Evaluatie na 
twee jaar en 
oproep 
besteding 
vrijgekomen 
middelen 

Commissie-
vergadering 
Ruimte, Economie 
en Financiën 16-03-
2023 8.b. 
Raadsvoorstel 
heffingsysteem 

Wethouder Van Heeswijk zegt op 
verzoek van dhr. Geurts van Kessel 
(CDA) toe om na twee jaar te evalueren 
om te bezien of er door de door het 
college voorgestelde variant mensen in 
de problemen komen waardoor het 
systeem moet worden bijgesteld en 
daarmee te bekijken of dit de meest 

 G. van Heeswijk 24-03-2025 
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riool- en 
waterzorgheffing 

ideale heffingsvorm is voor de gemeente 
Maashorst. In de evaluatie wordt op 
verzoek van dhr. De Veer (Maashorst 
Vooruit) meegenomen in hoeverre er 
ook effecten op het verbruik zijn door de 
invoering van het heffingssysteem.  Naar 
aanleiding van de vraag van dhr. Van Tiel 
(Jong Maashorst) om een oproep te 
doen aan Area en Mooiland om de 
vrijgekomen middelen te gebruiken voor 
verduurzaming van de woningvoorraad, 
zegt wethouder Van Heeswijk toe dat hij 
het verzoek om dit mee te nemen in de 
gesprekken met Area zal neerleggen bij 
wethouder Van Lankvelt. Waarbij de 
wethouder opmerkt dat voor Mooiland 
een verslechtering door het nieuwe 
systeem zal optreden.  

122 Mobiliteits-
visie 

Raadsvergadering 
09-11-2023 6.a. 
Raadsvoorstel 
Programma-
begroting 2024 

Naar aanleiding van een vraag van 
mevrouw De Groot (CDA) geeft 
wethouder Van den Broek aan dat de 
mobiliteitsvisie in het tweede kwartaal 
van 2024 ter vaststelling aan de raad 
wordt aangeboden. Deze toezegging 
hoort bij de commissie REF. 

1-8-2024: De planning van het 
mobiliteitsplan Maashorst is vanwege het 
later kunnen vaststellen van de 
Omgevingsvisie naar achter geschoven. De 
vaststelling van het Mobiliteitsplan is in de 
LTA opgenomen voor het eerste kwartaal 
van 2025. 

H. van den Broek 31-03-2025 

125 Onderzoek 
naar 
bewaakte 
fietsen-stalling 
rond de Markt 
in Uden 

Raadsvergadering 
09-11-2023 6.a. 
Raadsvoorstel 
Programma-
begroting 2024 

Wethouder Van den Broek zegt naar 
aanleiding van een vraag van de heer 
Jozephs (Jong Maashorst) toe eind 
2023/begin 2024 de resultaten van een 
onderzoek naar de aanleg van een 
bewaakte fietsenstalling rond de Markt 
in Uden met de raad te delen en met 

1-8-2024: het onderzoek en de 
aanbevelingen zijn inmiddels afgerond. 
Daarin is onder andere als aanbeveling 
een bewaakte fietsenstalling rond de 
Markt in Uden opgenomen. Er wordt nu 
gewerkt aan een collegevoorstel om te 
besluiten over de aanbevelingen op zowel 
korte als lange termijn. Dit voorstel wordt 

H. van den Broek 31-12-2024 
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een vervolg te komen. Deze toezegging 
hoort bij de commissie REF. 

in september in het college besproken. De 
raad zal na het collegebesluit middels een 
raadsinformatiebrief worden 
geïnformeerd over de stand van zaken. 

132 Huisvestings-
verordening 

Raadsvergadering 
14-12-2023 6. 
Rondvraag 

Naar aanleiding van vragen van de heer 
Benneker (Voor de Dorpen) zegt 
wethouder Van Lankvelt toe dat hij in 
2024 een voorstel voor een 
Huisvestingsverordening aanbiedt bij de 
raad en dat hierbij de wijziging van de 
Huisvestingswet 2014 betrokken zal 
worden. 

9-9-2024 (wijziging onder voorbehoud van 
de commissie REF 12 september 2024): in 
het Wetsvoorstel Versterking regie 
volkshuisvesting, is de verplichting 
opgenomen om (regionaal afgestemde) 
urgentieregels op te nemen in de 
gemeentelijke huisvestingsverordening. 
De vaststelling en het inwerkingtreden 
van de wet heeft vertraging opgelopen. 
Aangezien het inzetten van de 
huisvestingsverordening om een 
zorgvuldige afweging van wat 
noodzakelijk, geschikt en ook uitvoerbaar 
is, heeft het onze sterke voorkeur om toe 
te werken naar één integrale afweging en 
behandeling inclusief de toekomstig 
verplichte (regionaal afgestemde) 
urgentieregels. Gezien het feit dat de Wet 
Versterking regie volkshuisvesting nog 
niet is vastgesteld en/of inwerking is 
getreden én het feit dat we in de 
huisvestingsverordening direct ook de 
(regionaal afgestemde) urgentieregels 
mee willen nemen, schuift het voorstel 
voor een huisvestingsvergoeding op naar 
december 2025. 

F. van Lankvelt 31-12-2025 

148 Ontwikkelinge
n Udense 
weekmarkt 

Raadsvergadering 
04-07-2024 4.b. 

Naar aanleiding van vragen van 
mevrouw Lukassen (GroenLinks) en de 
heer Bongaerts (CDA) zegt wethouder 

20240924 Wij gaan de komende tijd aan 
de slag om de weekmarkt aantrekkelijker 
te maken. Ten eerste met actieve 

G. van Heeswijk 05-07-2025 
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Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

Van Heeswijk toe in gesprek te gaan met 
de marktmeester over ontwikkelingen 
op de Udense weekmarkt, waaronder de 
indeling van de markt, en de uitkomst 
hiervan terug te koppelen aan de raad. 

handhaving om auto’s en bestellenbussen 
rondom te markt te verwijderen. 
Daarnaast zullen wij bekijken of er 
mogelijkheden zijn om de weekmarkt 
anders in te delen. Deze opties zullen wij 
samen met de kooplieden bespreken.  
20241003 Wij gaan de komende tijd aan 
de slag om de weekmarkt aantrekkelijker 
te maken. Ten eerste met actieve 
handhaving om auto’s en bestellenbussen 
rondom te markt te verwijderen. 
Daarnaast zullen wij bekijken of er 
mogelijkheden zijn om de weekmarkt 
anders in te delen. Deze opties zullen wij 
samen met de kooplieden bespreken. 
Gelet op bovenstaande wordt voorgesteld 
de toezegging als afgehandeld te 
beschouwen (onder voorbehoud van de 
commissie REF 31 oktober 2024). 

149 Stand van 
zaken MFA 
Uden-Zuid 

Raadsvergadering 
04-07-2024 4.b. 
Raadsvoorstel | 
Kadernota 2025 

Op vragen van diverse raadsleden zegt 
wethouder Van Lankvelt toe dat hij na 
de zomer een stand van zaken geeft van 
MFA Uden-Zuid. 

 F. van Lankvelt 31-10-2024 

151 Verkeersveilig
heid 
fietstunnels 
onder N264 
bij kadernota 
2025 

Commissie-
vergadering 
Ruimte, Economie 
en Financiën 12-09-
2024 8.g. 
Afdoening Motie 
aanvullend 
verkeersveiligheid 
fietstunnels onder 
N264 

Wethouder Van den Broek zegt toe de 
maatregelen ter verbetering van de 
situatie van de tunnels worden 
betrokken bij de kadernota 2025 
(uitwerking financiële paragraaf 
maatregelen mobiliteit). 

 H. van den Broek 03-07-2025 
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152 Bekijken 
mogelijk 
onveilige 
situaties bij de 
toegangs-
wegen van de 
tunnel aan de 
N264 

Commissie-
vergadering 
Ruimte, Economie 
en Financiën 12-09-
2024 8.g. 
Afdoening Motie 
aanvullend 
verkeersveiligheid 
fietstunnels onder 
N264 

Wethouder Van den Broek zegt toe 
mogelijk onveilige situaties bij de 
toegangswegen van de tunnel (van het 
Gebont) te zullen bekijken. 

 H. van den Broek 31-12-2024 

 


